
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice č. XI/2019 

 
Termín: 30.10.2019 v 19:00 hod. 
Místo:  Obecní úřad Olešnice 
Přítomní: zastupitelé:  Mgr. Radek Čermák, Zdeněk Šich 

Vojtěch Marek, Radomír Salaba, Dana Ševrová, Miloš Marek,  Tomáš Franců, 
Jiří Hovorka, Martin Deči 

 dle prezenční listiny  
Omluveni:  
 
Hosté: …. 
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Deči Martin, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
tato schůze je usnášení schopná 
   
Program: 

1) Rozpočtové opatření č. 3 
2) Záměr pronájmu bytu OU  
3) Veřejné osvětlení 
4) Opravy obecních cest 
5) Ostatní agenda úřadu 

Schválení programu: PRO 9  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Navýšení příspěvku PO bylo zahrnuto do rozpočtového opatření č. 3 
• Smlouva o výkonu přestupkové komise je již téměř uzavřena, detaily jsou ještě v jednání , 

smlouva je s platností do 31.12.2021. Nyní je nám Turnovský odbor nápomocen při řešení 
přestupku. 

• Rozdělení pozemků bylo projednáno s dotčenými občany a další jejich podněty budu řešeny… 
• Zaštěrkování cest viz bod 4 dnešního zápisu 

 
1) Rozpočtové opatření č. 3 

Příjmy:  832 100,- 
Výdaje: 832 100,- 
Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 3 
 

 
2) Záměr pronájmu bytů OU a pohostinství 

Záměr pronájmu bytů a pohostinství byl ještě nově konzultován s právníkem, kdy bylo doporučeno 
v mnoha směrech záměr přepracovat, aby byl pro Obec pronájem dostatečně bezpečný jak 
ekonomicky tak také v rámci možného problému s budoucím nájemcem. 
Dále bylo doporučeno nesvazovat byt s pohostinstvím. Dále ze zkušenosti právníků bylo doporučeno 
spíše delší výběr nájemce, kde kvalitní nájemce zajistí dlouhodobou spokojenost obce. 
Záměr pronájmu bude nyní tedy znovu a velmi podrobné připraven. Starosta navrhuje aby záměr byl 
vyhlášen tak aby ke konci ledna 2020 by mohl být záměr uzavřen a výsledek rozhodnut. 
Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje vyhlášení záměru tak aby ukončení proběhlo do konce ledna 2020. 
 

3) Rekonstrukce elektřiny a veřejné osvětlení 
Starosta obce oznámil ZO že v obci bylo dnes zahájeno kopání v rámci rekonstrukce elektrického 
vedení v obci. Rekonstrukce byla zahájeno o něco dříve než byla původně avizována.  
Ve vyhlášení byl upraven rozpočet – rozdělen na nadzemí a podzemní část. Při kontrole bylo zjištěno, 
že v rozpočtu chyběla část prací popsaná v projektu, takže došlo k celkovému navýšení plánovaného 
rozpočtu. Bylo vyhlášeno poptávkové řízení na dodavatele rekonstrukce veřejného osvětlení. Dne 



13.11.2019 v 18 hod. bude na OU otevírání obálek. Byly obesláni  4 dodavatelé. Starosta obce vyzval 
osazenstvo aby se dohodlo na sestavení výběrové komise pro otevírání obálek. Komise bude 
minimálně složena z osob: Dana Ševrová, Radomír Salaba, Zdeněk Šich. 
 

4) Opravy obecních cesst 
Místostarosta informoval ZO o stavu opravy cest v obci. Již byla provedena prohlídka obecních cesta 
a zjištění stavu, kde je nutné provést opravy. Jsou 2 etapy. 1 část je Roudný a Olešnice proběhnou 
počátkem listopadu. Rozsah opravy cesty na Podpohoři s ohledem na finanční náročnost bude jetě 
předmětem jednání.  
 

5) Smlouva o příspěvku na provoz MŠ s obcí Vyskeř 
ZO vyzvalo starostu, aby zahájil jednání s obcí Vyskeř o poskytnutí příspěvku na spolufinancování 
úhrady elektrické energie v MŠ pro rok 2020. 
 

6) Ostatní agenda 
Na 1. Adventní neděli bylo zajištěno zpívání sboru u Vánočního stromu v obci.  
Vítání občánků v obci proběhne 9.11.2019 budou přivítání 3 noví občané. ZO bylo informováno o 
změně dárků pro nové občánky. Rodiče obdrží dárkovou kartu s vloženými finančními prostředky na 
nákup v drogerii. Čerpání je možné využít v horizontu 10 let. 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 
I/XI/2019 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 3 
Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
II/XI/2019 
ZO schvaluje vyhlášení záměru tak aby ukončení proběhlo do konce ledna 2020. 
Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
 

ZO neschvaluje: 
 

ZO bere na vědomí: 
 

ZO ukládá: 

Všem zastupitelům, aby do příštího jednání připravili návrhy na investiční akce roku 2020.  
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 22:10 hod. 
 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
 
 Martin Deči ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


